
Commissievergadering VISIE OP ONS LANDSCHAP woensdag 15 mei DRU.
Inspreektijd aangevraagd door Dorien Heebink en Annemarie Martens.

Onze bijdrage: Reacties en vragen over de tekst.

Blz 2: Plannen  en beleidsstukken  voor natuur en landschap in OIJ zijn versnipperd en niet 
vastgesteld  voor de Raad.  Het LOP is 10 jaar oud en dus verouderd. 
Deze constatering is juist en heeft desastreuze gevolgen gehad : We zijn te veel natuur verloren.  
Hoe gaat dit op dit moment nu de Visie in 2020 pas  klaar Is? Gaat het weghalen gewoon door?
Wat kan de wethouder  hieraan doen?

Blz 5: Bestemmingsplan: Al meer dan 6 jaar heeft onze werkgroep gestreden  voor natuurbehoud , 
maar ervaren dat de natuur , groen en bomen ,bossen en landschapselementen  in OIJ VOGELVRIJ 
zijn. Beleid werd op persoonlijk  plan van medewerkers uitgevoerd. Daar door zijn wij teveel 
verloren van onze leefomgeving.  Kan de Raad dit zomaar laten gebeuren ? En wat kunnen burgers 
dan nog doen ter bescherming?

*NEO: luchtfoto interpretatie: Wat gaat de gemeente doen met de uitkomsten van deze feiten?

*Tennetmasten: Vinden  inwoners dat er genoeg nieuwe natuur word gemaakt ter compensatie van 
al het groen verlies hierdoor?

Blz 6: Wet natuurbescherming: Hoe kan het dat de gemeente niet weet welke beschermde 
diersoorten er leven en verdwenen zijn?  Maakt zich daar dan niemand zorgen om?

Blz 8: Biodiversiteit: De gemeente heeft in 1994 een goed uitgewerkt plan DASGOED gehad waar 
zelfs al financiën voor  waren . Burgers  zijn opgeroepen naar meerdere infoavonden! Sinds de fusie 
is dit groene plan verdwenen en is  het muisstil.  Kunnen we dit  niet terughalen?

Bermen : Er word geen natuurwaarde toegekend aan de bermen en het bermbeheer. 
Wij missen hierin het volgende standpunt:
*Hierbij hoort zeker het Landjepik , Aanboeren: Het inpikken van de bermen door agrarirers die  de 
gronden langs watergangen  en bermen van de gemeente aan hun perceel trekken en hiermee Fraude 
plegen:
Zij geven dit op aan RVO , Er komt hierop teveel mest en landbouwgif  dat in het grondwater komt 
en  krijgen ook nog eens extra subsidie over grond dat niet hun eigendom is. Wij verliezen onze 
kostbare natuur en biodiversiteit wat direct waarneembaar langs de wegen.
Handhaven: Oij heeft in het verleden gekozen voor het afschaffen van handhavers , ons verteld als 
onkostenbesparing. Er  dient prioriteit gegeven te worden aan extra functies en mogelijkheden 
mbt.Handhaving

Blz 2:  Formeer een Intern Projectteam: 
Dat is noodzakelijk om de functie en het goed uitvoeren van beleid van een coördinator  natuur en 
landschap te waarborgen. Wij willen pleiten voor goede  medewerkers die deze belangrijke 
groenherstel functie op zich nemen. Wij burgers  kunnen  zo beter participeren.

TOT SLOT:
Wij missen de transparantie over samenwerking  en uitwisseling van het Groenbeleid van 
omringende gemeentes . Wij willen  verzekerd zijn van  een leefomgeving die in natuur blijft 
aansluiten bij  de Oost Achterhoek. De gem. grens moet niet meer die kale zichtbare grens zijn.

Dorien Heebink en Annemarie Martens.


